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Referat; Bestyrelsesmøde mandag d. 18. september 2023 kl 18:30  

Møder 
 Godkendelse af referat fra sidste møde  

o Referat godkendt 
 

Forretningsudvalg 
o Økonomi 

 Kasserer har sendt regnskab ud 
 Ligner et underskud, men ikke alvorligt – Lidt forståelsesvanskeligheder omkring 

kto 3020 og 3021 
 Der skal laves regning til Lindberg på 2.500 kr for bolde+ moms 

o Kasper sørger for fremsendelse til Steen 
 Sandsynligt underskud betyder at vi skal være påpasselig med omkostninger. 
 Pro Fodbold skal ikke handle uden godkendelse fra de beskikkede. 

o Regninger skal sendes til kasserer + S eller U-formand 
o Steen skriver til Pro 

 Ungdomsformand og seniorformand skal have alle udgifter til godkendelse 
 

o Diverse info fra forretningsudvalget  
 Formandsmøder 

o Kamera opsættelse i cafe område skal ske 
 Baner 

o Tommy og Steffen deltog i Brugermøde på Avedøre Stadion 
o Penge går til Hv. Stadion inkl. Personale 
o Kunstgræs er kun for de gamle når græs er åben. 
o Fordeling på AS, hvor HIF har søgt ind, skal behandles i Folkeoplysningsudvalget. 

Her deltager Steen 
 Diverse møder 

o Ingen 

Emner til drøftelse  
 Kontingent retur – hvornår 

o Der gives kr. 300 retur på kontingent for U15, der er trukket, til de som skriver om det 
 Sponsor 

o Daniel, Frederick og Becker taler om hvordan (gerne før næste møde) 
 Underskrevet aftale sendes til Kim 
 Kontrakt skal laves til at have liggende på hjemmeside/materialerum  
 Kontrakter er for to år og betales som udgangspunkt i en rate 

 Café – godkendelse af køkken 
o Elektrikker bestilles af Salo 
o Herefter kontaktes fødevarestyrelsen 

 Klubhus 



o Frederick, Kasper, Daniel, Steffen og Steen laver oplæg til ændring af indretning i 
klubhus før næste møde 

 Hjemmeside 
o Ny side nede 
o Afventer hold oprettes i kluboffice 

 Kluboffice 
o Medlemmer skal overføres – ordner Kim (eller frue) 

 Tommy sender excel fil med medlemmer 
o Trænere skal oprettes for at lave hold 
o En del under U10 er ikke oprettet – skal gøres (Daniel BUC) 

 Spillertrøje 
o Før bestilling får vi en testtrøje til test af kvalitet – næste møde 
o God ide at få integreret logo på trøjen 
o Tommy laver bud på bestilling til ungdom. 
 

 Spørgeskema lavet af Becker tager op på næste møde 
 Andre emner i Trello  

o Ingen 
 

Ungdomsafdeling 
 Diverse orientering 

o Trækning U15 
 Andre interesser 

o Stigning i medlemstal 
 Går fremad pt 512 medlemmer, flere år siden. 

o Pigefodbold 
 Der er fortsat stor opbakning til pigefodbold. Over 20 spillere hver gang.  

o Kommunen ønsker at mål fjernes fra banen efter brug  
 Ellers bliver græs ikke slået 

o Samarbejdet med skole på sønderkær er kommet i gang. BUC har lavet aftale om at 
få specialklassebørn med i klubben. 

 Emner til drøftelse 
o Ingen 

 

Seniorafdeling (20 minutter) 
o Diverse orientering 

 Der har været møde med alle trænere i seniorafdeling 
 Fået talt igennem 
 Der er fortsat behov for et møde ekstra 
 Glæden ved træning er væk, der er ingen respekt 
 Hvordan finder vi en træner med den rette profil 
 Samarbejdet slutter pga forkert profil 

o Emner til drøftelse 
 Resultater 1. senior 

 Sejr i weekenden 
 Støt brysterne 7. oktober – både 1. og 2. senior spiller i lyserødt den dag. 

 Der skal laves promotion og tages holdfoto + artikel til Hvidovre Avis. 
 ProFodbold kontaktes for kontakt til Select – støtte 30 trøjer. Som 

udgangspunkt betaler klub ikke trøjer pga der skal spares. 
 Kasper ser på det. 

 
 Øvrige udvalg (10 minutter) 



o Intet 
 

 Eventuelt 
o Næste møde 9. oktober 
o  

 
Fremover send på forhånd en kort status på sit område – så tager vi det kun op, hvis spm. til 
tekst 
For stemningen er det vigtigt at vi giver en kort orientering om positive ting der  arbejdes 
med 


